
Vammaisneuvosto 19.11.2024 / Handikapprådet 

Kokous avattiin 17:30 

Paikka Sipoon Kuntala, Lukkarinmäentie 2, tila: Olohuone. Pääsy on esteetön. 

Jari Malm 
Verena Kortelainen 
Monica (pj.) 
Elina (pöytäkirjanpitäjä) 
Jokke Härmä, poistui 17:44 
Monika Hämäläinen 
Liisa Jankkari 
Eija Halme  
Juha Huotari 
Tuula Räikkönen etänä 
 
 
Vammaisneuvoston kokous/ Handikapprådets möte. 

1. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus / Sammanträdets laglighet och beslutsförhet 

2. Listan hyväksyminen / Godkännande av föredragningslista 

Vaihdetaan työjärjestystä, kohta 6 ehdotetaan käsiteltäväksi ensin.  

Johdantona hyvinvointi- ja turvallisuuskertomuksen ja -suunnitelman taustaksi 
hyvinvointipäällikkö kertoi, että syksyn 24 - kevät 2025 aikana katsotaan menneeseen 

Keväällä 2025 luodaan suunnitelma tulevaisuuden suunnitteluun ao. tietojen pohjalta. 

Asioita tarkastellaan myös vaikuttamistoimielinten edustamien tahojen kannalta. 

3. Itä-uudenmaan alueellisen vammaisneuvoston yhteenveto edellisestä kokouksesta. 
Kohdassa myös liikkumista tukevat palvelut/ Östra Nylands handikappråd, resumé från 
föregående möte, även tjänster som stöder rörlighet. 

Tuula Räikkönen esitteli liikkumista tukevat palvelut -asian.  
Monica kertoi yhteenvedon edellisestä kokouksesta. 
Keskusteltiin siitä, mikä on hinnan ja laadun suhde palveluissa. 

Ehdotetaan, että Rebekka Sjöholm kutsutaan seuraavaan kokoukseen. 

4. Yhteenveto suunnittelupäivästä/Sammandrag från planeringsdagen 

Siirretään seuraavaan kokoukseen. Toimintasääntö päivitetään kevään 2025 aikana. 



5. Toimintasuunnitelma seuraavalle kaudelle, sekä toimintakertomus ja tämän työstäminen. 
Keskustelu etenemisestä/ Verksamhetsplanför nästa verksamhetsperiod och 
verksamhetsberättelse för denna period. Diskussion om förfarande. 

Toimintasuunnitelman ja toimintakertomuksen laadinta käynnistetään. Sihteeri valmistelee 
kertomuksesta pohjan seuraavaan kokoukseen. Toimintasuunnitelmaa mietitään lisää.  

 

6. Kysymyksiä vammaisneuvostolle sipoolaisten hyvinvoinnista – Verena Kortelaisen 
kysymykset vammaisneuvostolle, s posti lähetetty neuvoston jäsenille 25.10.2024 / Verena 
Kortelainens frågor till handikapprådet. Epost skickat 25.10.2024. 

Vammaisneuvoston vastauksista kerätty yhteenveto liitteenä.  

Keskusteltiin, että vammaisuutta on monenlaista, joten yhdenkattavaa vastausta on 
haasteellista laatia. Kaikki nostot ovat kuitenkin mahdollisuus viedä asioita tiedoksi ja 
vaikuttaa. 

 

7. Annetut lausunnot/Utlåtanden 

Lausunto koskien Söderkullan koulutie 7, Sipoo. Liikuntahallin laajennus kulttuuri-, 
taitoliikunta- ja tanssisaleiksi. Liite 1. 

Annettu lausunto, liitteenä. 

8. Valiokuntien vammaisia koskevat asiat / Ärenden i utskotten som berör personer med 
funktionsnedsättning 

Sivistysvaliokunta: 

 Esiteltiin varhaiskasvatuksen yhdenvertaisuus- ja tasa-arvosuunnitelma. Julkaisu 
liitteenä. 

 Ruotsinkielisten kyläkoulujen tulevaisuudesta tehty päätöksiä. Koulujen oppilaat 
ohjataan Miiliin ja mm. Gumbostrandiin, joka ei ole esteetön. 

Hyvinvointijaosto: 

 Kokous peruttu. Ei asioita. 

Tekninen valiokunta: 

 Ei asioita, edustaja poistui 17:44 

9. Ilmoitusasiat / Delgivningar 

-Hyvät Muuvit/Good moves tilaisuus 4.10.2024. 

2.12. Kalle Könkkölän symposium, kutsu välitetään jäsenille ja varajäsenille 



Hyvinvointialueiden vammaisneuvostojen Teams- tapaaminen, kutsu välitetään jäsenille ja 
varajäsenille 

 

Teknisen valiokunnan edustajan puheenvuoro liitteenä. 

Asia laitetaan seuraavan kokouksen esityslistalle. Jokke Härmä luopuu kokouspalkkiosta. 

Selvitetään, onko teknisen valiokunnan listalla ollut tämä. 

Ei muita terveisiä teknisen valiokunnan vammaisia koskevista asioista. 

 

Hyvinvointipäällikön, toive, ettei olisi vastakkainasettelua ja, että olisi rakentavaa 
keskustelua. 

Pj:n puheenvuoro: Toivoo, että keskitytään vammaisten asioiden edistämiseen. 

 

Seuraavan kokouksen asialistalle, kuinka edistää esteettömyystyöryhmän toiminnan 
käynnistämistä 1,5 vuoden tauon jälkeen. 

 

Seuraava kokous 12.12. klo 17:00 Nikkilän kirjaston kokoushuoneessa 

Kokous päätettiin 19.11.2024 


